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Ruds Vedby Skole 

Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Skolebestyrelsen 
 

Ruds Vedby d 12.6 

 

  

Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde den 16. juni 

Skolen er vært ved et stykke smørrebrød efter mødet  

  

 Kl. 19.00 – 20.30: Skolebestyrelsen. 

  

  

Referat 

Fraværende: Dorte,    

Ordstyrer: Mette,  

Kage:  

Referent: Anne 

Mødet indledes af den nye skolebestyrelse, de konstituerer sig. Kun forældrene 

deltager i denne proces. 

 

Punkt:2020-06-01       Meddelelser.  

Ansvarlig: Formanden: Konstituering, formandsmødet mødet med BUU den 9.6 

 

Ledelsen: Medarbejder i SB efter august, sommerbrev og første 

skoledag 

 

Udvalg: Cykelsti status, tilbud retur den 24. 6 2020 

 

Eleverne.   Egen konstituering til næste skoleår 

 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Formanden: 

Konstituering: 

Anne er formand i endnu en periode. 

Louise er næstformand.  

Tillykke med valget.  
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Ruds Vedby Skole 

Skolegade 19 
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Bestyrelsen har udarbejdet et brev til 9. klasse. Dette vedlægges 

deres eksamensbevis, når overbygningslærerne og ledelsen besøger 

dem på dimissionsdagen. I år bliver det en personlig dimission. 

 

Formanden har været til møde med BUU. Det handlede om budgettet. 

Vi må også komme med ønsker. Det var et lydhørt udvalg, og det var 

spændende at deltage.    

 

Ledelsen: 

Susanne og Ritt er valgt til medarbejdere i skolebestyrelsen. 

Der kommer et sommerbrev hjem på fredag med tak for dette 

skoleår samt lidt om det kommende skoleår. Bestyrelsen skriver også 

en hilsen, som kommer med i brevet.  

9. klasse havde sidste skoledag i går. Det var en stor succes. Der var 

morgenmad, kast med karameller (meget styret grundet denne tid) og 

så havde skolen givet dem en tur på Go High ved Kragerup. Det noget 

anderledes afslutning var så stor en succes, så 8. klasse håber på, at 

det bliver den nye tradition.  

 

Første skoledag: Vi afventer, hvad der er tilladt, og så melder vi ud i 

august, om første skoledag fejres i klassen eller fælles i aulaen. Det 

bliver uanset hvad en festdag.    

 

Udvalg: 

Cykelsti: Det står som et budgetønske. Det handler om sikker 

skolevej. 

Der har også været kontakt med lokalrådet. Der er givet midler fra 

lokalrådet, så i samarbejde med TMD, kommer der et møde i slut juni. 

Der er på det tidspunkt indkommet tre-fire tilbud på opgaven fra 

lokale firmaer (firmaer i Dianalund og Ruds Vedby).  

 

Eleverne: 

Cecilie fra kommende 9. klasse er næstformand 

Mikkel fra kommende 9. klasse er formand  
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Punkt: 2020-06-02         Erfaringsopsamlingen omkring corona 
Ansvarlig:    

 

Formål/bilag:   

  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  Både i forhold til hjemmeundervisning og den nuværende 

situation 

 

Beslutning: Erfaringer fra bestyrelsen: 

Det skal vi undgå: 

Det er problematisk, når Aula går ned. Det kan være en ide, at 

man sender beskeder til bestyrelsen, som så formidler det 

videre.  

Det er vigtigt, at der kommer et skema fra lærerne med det 

samme. Da ugeplanen blev ens på hele skolen, så var det 

nemmere, og den skabelon fungerede godt.  

Det kan være godt at have kriseplan, hvis man har en situation, 

hvor der skal ske noget helt uventet. Hvem skal vide hvad osv.  

Det var svært for de unge at finde struktur på hverdagen. Det 

var svært at overskue dagen. Skolens skabeloner hjalp, da de 

blev indført.  

Det er vigtigt, at der tilbydes video til alle. Vi kunne savne 

videoundervisning på nogle klassetrin.  

 

Det var godt: 

Der var hurtigt gode udmeldinger fra skolen.  

Skolen var gode til at kommunikere meget ud.  

Ugeplanen (skolens egen skabelon) fungerede godt.  

Videoundervisning fungerede godt, men der måtte gerne være 

mere ”rigtig” undervisning på video.  

Det har været godt med tid med børnene.    

Det er dejligt, at vores børn kommer hjem og er glade og trygge 

efter genåbningen.  
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Ruds Vedby Skole 

Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Sikkerheden på skolen har været god. Vi har været trygge 

efter genåbningen.  

Vi har lært, at skolens skabelon til en ugeplan er rigtig god.  

Lærerne har lagt nogle spændende aktiviteter og opgaver ud.  

Morgensang på DR har også været godt. Det var godt, at 

eleverne blev opfordret til at se det. 

Det ville være dejligt med mere morgensang på skolen.   

Vi har lært, at det er svært at åbne et samfund igen.  

Udeundervisningen har været utrolig god. Den må virkelig gerne 

fortsætte. 

Vi skal huske alle parter. Tidlig SFO forældrene føler sig lidt 

overset, da de ikke var på Aula. Der var ikke meget info til dem.  

 

 

 
  

Punkt: 2020-06-03 Punkter til næste møde 

Ansvarlig: Ønsker til budgettet   

Legeplads (+ besøg af eksperten) 

 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning:  
 

 

 

Punkt:  2020-06-04   Evt. 

Ansvarlig:  

  

Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling  

 

Beslutning: Vi har fået sat rutsjebanen op. Den er et hit.   

Næste års møder planlægges mellem Carsten og formanden.  
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Med venlig hilsen 

p.v.a. Anne Amstrup, formand 

 

Carsten Andersen, sekretær 


